
PROTOKÓŁ NR 3
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ 

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ „PRZYSZŁOŚĆ” w MIECHOWIE
 odbytego w dniu  10 marca 2020 roku.

Obecni na posiedzeniu:
Stefan  Banach,  Jadwiga  Bożek,  Zdzisława  Gazda,  Marek Gębosz,  Anna Gryc,  Ryszard
Kopeć, Wojciech Małodobry, Ewa Smok, Jolanta Sojka,  Ewa Szarek, Adam Spiechowicz,
Michał Syska, Małgorzata Tkaczewska, Jadwiga Wszół.

Nieobecni na posiedzeniu:  .………….

Członkowie Zarządu: Witold Skrzypek, Janina Migza, Adrianna Haluch

Porządek obrad :
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
3. Wykonanie planu remontowego za rok 2019.
4. Przyjęcie Sprawozdania Rady Nadzorczej za rok 2019.
5. Omówienie i przyjęcie materiałów przedkładanych na Walne Zgromadzenie.
6. Sprawy wniesione.

ad.1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
  
  Przewodnicząca  Rady Ewa Szarek otworzyła posiedzenie i odczytała porządek obrad, który
  został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.

ad.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
       
         Uwag do protokołu nie wniesiono. Stwierdzono, że odzwierciedla on przebieg tegoż 
         posiedzenia. Protokół nr 2 został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za. 

ad.3. Wykonanie planu remontowego za rok 2019.

 Członek  Zarządu  Spółdzielni  Mieszkaniowej  Pani  Adrianna  Haluch  przedstawiła
sprawozdanie  z  wykonania  planu  remontowego  za  rok  2019.  Plan   został  wykonany,
odmówiono jedynie odgrzybiania  jednego z  lokali.  Na podstawie oględzin  wykonanych
przez  pracowników Spółdzielni  stwierdzono  małe  zużycie  ciepła  co  świadczy  o  słabym
ogrzewaniu i  nieodpowiedniej  wentylacji  pomieszczenia,  czego skutkiem są zagrzybione
ściany mieszkania.  Ponadto  nie zostały wykonane remonty, których termin nie odpowiadał
mieszkańcom. 

            Wobec powyższego zatwierdza się wykonanie planu remontowego za rok 2019.

            Za  przyjęciem głosowało 14 osób
            Wstrzymało się 0
            Przeciw    0.



ad.4. Przyjęcie Sprawozdania Rady Nadzorczej za rok 2019.  

.Przewodnicząca Pani Ewa Szarek odczytała Sprawozdanie Rady Nadzorczej za rok 2019. 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.                                       

        Za przyjęciem głosowało – 14 osób
        Wstrzymujących się – 0
         Przeciw – 0.

ad.5  Omówienie i przyjęcie materiałów przedkładanych na Walne Zgromadzenie.
       
        Zebrani zapoznali się z materiałami przedkładanymi na Walne Zgromadzenie, które zostało 
zaplanowane na dzień 21 kwietnia 2020 roku. W związku z licznymi zgłoszeniami dotyczącymi za 
niskiej   temperatury  wody zaproponowano zaproszenie Pana Prezesa wodociągów na Walne 
Zgromadzenie.
 
ad.6. Sprawy wniesione.
     Przewodnicząca Komisji Zieleni poinformowała, że w bloku nr 27 na os Sikorskiego mieszkają 
osoby w podeszłym wieku i konieczne jest  zainstalowanie poręczy przy wejściu do klatki .       

          Ponieważ innych spraw nie wniesiono na tym posiedzenie zostało zakończone.

Anna Gryc Ewa Szarek
Sekretarz Rady Nadzorczej Przewodnicząca Rady Nadzorczej

  


